

# INFERNO

DESIGNED BY PELIKAN DESIGN

Den velkendte Inferno stol i opdateret version – et elegant design, der fås i mange varianter, med høj og lav ryg, med eller uden armlæn, hjul eller glidere, og nu også med mulighed for karakteristiske kanalsyninger, der yderligere understreger stolens slanke og enkle linjer. Stolen er nu blevet opdateret med nyt armlæn og en ny vippemekanisme. Designmæssigt er stolen her blevet tilført kanalsyninger, som giver stolen en markant karakter og får den til at fremstå raffineret og flot.

// The well-known Inferno chair in an updated version – an elegant design, available in many versions, with high or low back, with or without armrests, castors or glides, and now available with characteristic channel stitchings, further emphasizing the slim and simple lines of the chair. The chair is now updated with new armrests and new tilting mechanism. As a part of the new design, the chair is here shown with channel stitchings which gives the chair a distinctive character and makes it appear refined and beautiful.

/ Eine Aktualisierung des bekannten Inferno Stuhls - ein elegantes Design, das in vielen Varianten lieferbar ist – mit hohem oder niedriger Rücken, auf Rollen oder Gleitern, mit oder ohne Armlehnen. Der Stuhl ist durch neue Armlehnen und Kippfunktion aktualisiert. Das schlichte Design ist optional mit Kanalsteppungen erhältlich, die dem Stuhl einen markanten Charakter verleihen.

SÆDE/RYG: Fuldpolstret – høj eller lav. Fås også med kanalsyninger. STEL: Poleret aluminium (sort pulverlak kan tilvælges) – med hjul, højdejustering og flexvip eller med glidere, flexvip og højdejustering eller retursving. Vippemekanisme kan tilvælges udgaven med højdejustering. ARMLÆN: Poleret aluminium (sort pulverlak kan tilvælges) – leveres også med dækpolstring i læder.

// SEAT/BACK: Fully upholstered – high or low. Also available with channel stitchings. FRAME: Polished aluminium (black powder lacquer is optional) – with castors, flexible back and height adjustment or with glides, flexible back and height adjustment or self-centering base. Tilting mechanism is optional for the versions with height adjustment. ARM RESTS: Polished aluminium (black powder lacquer is optional) – also available partially upholstered in leather.

/ SITZ/RÜCKEN: Vollgepolstert – hoher oder niedriger Rücken. Auch mit Kanalsteppung lieferbar. GESTELL: Poliertes Aluminium (schwarze Pulverbeschichtung optional) – mit Rollen, Flexi-Rücken und Höhenverstellbarkeit oder mit Gleitern, Flexi-Rücken und Höhenverstellbarkeit oder Rückschwung. Kippfunktion ist für die Versionen mit Höhenverstellbarkeit lieferbar. ARMLEHNEN: Poliertes Aluminium (schwarze Pulverbeschichtung optional) – auch mit Lederpolsterung lieferbar.

